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Въпрос с искане за писмен отговор E-000464/2019
до Комисията
Член 130 от Правилника за дейността
Ilhan Kyuchyuk (ALDE)

Относно: Качеството на висшето образование в България

Висшето образование в България страда от няколко проблема, свързани с качеството на 
предлаганото образование, реализацията на завършилите кадри на пазара на труда, 
държавната субсидия към университетите и произтичащите дисбаланси от този вид 
финансиране и др. 

Едни от мерките, които предприема правителството за преодоляване на тези проблеми, са: 

– от качеството на образованието и съответствието му с пазара на труда да се определи 
по-голямата част от държавната субсидия към университетите; 

– определяне на максимално допустим брой на първокурсници в някои неприоритетни 
специалности, при които има свръхпредлагане; 

– коефициентът на субсидията на университета за един студент да се увеличи от 1 на 1,15.

В допълнение, към българското правителство беше направено предложение за намаляване на 
броя на ВУЗ-овете. 

– Запозната ли е Европейската комисия с предложените от българското правителство 
реформи за подобряване на системата на висше образование в България? 

– Какви други мерки би предложила Европейската комисията на България, които биха 
имали положителни ефекти върху висшето образование в страната?


